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Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 2 . melléklet
43. pontjában foglaltak megvalósulása érdekében mellékelten megküldöm Bangóné Borbél y
Ildikó (MSZP) országgyűlési képviselő „Mennyi sikeres lombikkezelés volt az elmúlt nyol c
évben? 2.” című , K/16685. számú írásbeli választ igényl ő kérdésére adott válaszomat .
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Tisztelt Képvisel ő Asszony!

Az Ön által feltett „Mennyi sikeres lombikkezelés volt az elmúlt nyolc évben? 2 .” című
írásbeli kérdésre — Balog Zoltán miniszter úr megbízásából — az alábbi választ adom .

Mint ahogyan arról a témában korábban írt levelemben már tájékoztattam, 2010-t ő l a
meddőségi centrumokban összesen 41 .050 darab művi megtermékenyítési eljárásra került so r
közfinanszírozás keretében. Ebbő l összesen 8 .895 gyermek született . Az eredményességi ráta
tehát 21,67 százalék .

Hazánkban a meddőség kezelése szabályozott keretek között történik . A kivizsgálás
térítésmentes, azaz a Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezel ő (a továbbiakban: NEAK) által
finanszírozott, amennyiben NEAK szerz ődéssel rendelkező szolgáltatónál történik a
beavatkozás. Annak érdekében, hogy minél több medd ő pár számára — és lehető leg többszöri
igénybevehet őség mellett — biztosítsuk azt, hogy akár IVF beavatkozások által minél töb b
gyermek születhessen Magyarországon, a finanszírozási technika, illetve a finanszírozás
mértékének kedvezőbb irányú módosítása indokolt .

A Kormány célja, hogy támogassa a magyar párok gyermekvállalását, javuljon az érintet t
párok hozzáférése a meddőségi kezelésekhez .

Az Emberi Erőforrások Minisztériuma el őterjesztést dolgozott ki az IVF ellátá s
közfinanszírozott igénybevételi lehet őségének bővítése érdekében, melyet a Korm.áuy több
olvasatban is tárgyalt .
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